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Verslag van de NUSO-algemene ledenvergadering gehouden op zaterdag 12 november 2016 ten kan-
tore van Jantje Beton te Utrecht. 
 
Aanwezig: elf vertegenwoordigers namens negen aangesloten organisaties (Jeugdgemeenschap De 

Boom – Amsterdam; SV Jeugdland - Deil; SV Victorie - Dordrecht; SV Oosterpark – Gro-
ningen; Vereniging Speeltuincentrale Groningen; Stg. Vrij Spel – Hendrik-Ido-Ambacht; SV 
Weerestein - Hillegom; SV Zuiderkwartier - Leiden; SBV Kindervreugd - Zeist). 

   Esther Deursen (vice-voorzitter RvT), Birgitta de Gruijter en Jan Bron (beiden lid RvT), Rob 
van Gaal (bestuurder), Pauline van der Loo, Miranda Verburg en José Jansen (verslag). 

Afwezig:   van vijf organisaties is bericht van verhindering ontvangen. 
 
 
 1. Opening 

Esther Deursen opent de vergadering om 11.10 uur en heet iedereen van harte welkom.  
 
 2. Behandeling van de agenda: 

1. verslag vergadering 16 juni 2016 
 Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
  
2. ingekomen stukken en mededelingen 
 Aansluitend aan deze ledenvergadering vindt een presentatie plaats over het project Aan de 

Slag in de Speeltuin, waarvoor ook een eigen website, www.aandeslagindespeeltuin.nl is ont-
wikkeld.   

 
3. stand van zaken 2016 

   . digitale platform 
Nina van der Waerden, die de afgelopen maanden stage heeft gelopen bij Jantje Beton is on-
langs met succes afgestudeerd. De opdracht die zij had, het ontwikkelen van een digitaal sys-
teem voor bij de NUSO aangesloten organisaties, zodat deze organisaties via dit platform kennis 
met elkaar kunnen uitwisselen, kan nu uitgevoerd gaan worden. 
Begin 2017 zal het platform van start gaan.  

 . regiobijeenkomsten 
 Tot nu toe zijn er elf regiobijeenkomsten georganiseerd. Dit jaar zijn deze bijeenkomsten geor-
ganiseerd op plekken waar behoefte is aan ontmoeting en uitwisseling. Wij hebben aansluiting 
gezocht bij samenwerkingsverbanden die er lokaal/regionaal al zijn. 
. vormen van koepels en samenwerking met gemeenten 
 Van de gemeente Utrecht ontvangen wij subsidie voor de ondersteuning van de speeltuinen in 
deze gemeente. De NUSO is gevraagd een bijdrage te leveren aan de verdere verzelfstandiging 
van de speeltuinen, middels het faciliteren van een licht netwerk en het bijeen brengen van de 
speeltuinen voor ondersteuning. 
Met de gemeenten Haarlem en Winterswijk zijn gelijksoortige gesprekken gestart om de samen-
werking tussen de speeltuinen in en met de buurt te versterken. 
De Boom – Amsterdam: zou graag zien dat dit in Amsterdam ook wordt opgestart. Het ooit 
bloeiende speeltuinwerk aldaar, is, met de komst van de stadsdeelraden, zo goed als verdwe-
nen. 

 . juridische ondersteuning  
Op de website willen wij een rubriek juridische ondersteuning plaatsen met: voorbeelden van 
overeenkomsten; vragen over vergunningen; AIV-garanties; ANBI-status; veel gestelde vragen 
etc. 
. informatieborden 
 Met het bedrijf: informatiebord.nl, zijn wij in een vergevorderd stadium, dat aangesloten NUSO-
leden, daar een speelregelbord, met korting, kunnen bestellen met de positieve speelregels die 
in hun speeltuin gelden. 

 In de komende Speelmail zal uitgebreid aandacht aan dit onderwerp worden besteed. 
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 . sociale veiligheid 
 Het pakket over sociale veiligheid zal worden herschreven/vernieuwd en zal op de website ge-

plaatst worden. 
 . wervingsactie 
 Een wervingsactie zal gestart gaan worden om meer speeltuinorganisaties te enthousiasmeren 

om lid te worden van de NUSO. 
 
4. NUSO jaarplan 2017 
Het jaarplan 2017 wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
Opgemerkt wordt dat er verfrissende ideeën in staan, waaruit de positieve samenwerking met Jan-
tje Beton zichtbaar is. 
In 2017 zal de samenwerking met Jantje Beton geëvalueerd gaan worden, waarna, bij een positieve 
evaluatie, naar verdere vernieuwing van diensten/projecten gekeken gaat worden. 
 
Zuiderkwartier – Leiden vraagt of Jantje Beton iets kan betekenen bij de financiering van hun te 
renoveren clubgebouw. Bij vele fondsen hebben zij al geprobeerd de financiering rond te krijgen, 
maar zij stuiten ook op het probleem dat de gemeente een deel moet meefinancieren. De gemeente 
leiden is hier echter niet toe bereid. 
Rob van Gaal geeft aan dat Jantje Beton zoveel mogelijk verspreid over het land projecten financi-
eel wil ondersteunen. Grote bedragen kunnen hier dus niet onder vallen. Hij geeft aan dat hij de 
vereniging wel wil ondersteunen om te zien op welke wijze aan financiering gekomen kan worden. 
Weerestein – Hillegom geeft aan dat zij goede ervaringen hebben met een aantal fondsen en zal 
deze lijst aan Zuiderkwartier mailen. 
 
Pauline van der Loo vertelt dat Jantje Beton in 2016 en 2017 een samenwerking is aangegaan 
met de Vlaamse Dienst Speeltuinwerk en het Goe Gespeeld netwerk uit Vlaanderen. Leren van el-
kaar en samen werken aan spelen is het uitgangspunt van de samenwerking. Voor deze samen-
werking krijgen wij subsidie van de Europese Unie. 
 
In het kader van samenwerking meldt De Boom – Amsterdam dat zij met Unal-zorg in contact zijn 
gekomen, die in de vakantieperiodes, met professionele begeleiding, activiteiten organiseert in de 
speeltuin (binnen/buiten) voor kinderen met een licht verstandelijke beperking.  
   
5. begroting 2017  
De begroting wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 
Deze begroting maakt deel uit van de totale begroting van Jantje Beton. De jaarstukken van Jantje 
Beton zijn te vinden op de website van Jantje Beton.   
 
6. rondvraag 
. Weerestein – Hillegom: Ruud vd Lee en Hans Schoorl (speeltuin Speelderij – Volendam) zijn 

samen, op verzoek van de NUSO – via de NOV, aanwezig geweest bij een CDA-bijeenkomst 
over vrijwilligerswerk. Zo’n dertig vertegenwoordigers van zeventien organisaties, die veel met 
vrijwilligers werken hebben gesproken om gezamenlijke een stap te zetten naar een visie op 
vrijwilligerswerk. Aan de hand van de vraag ‘hoe de vrijwilliger er in 2025 (idealiter) uit ziet en 
welke uitdagingen en kansen er op het pad daar naartoe liggen’, is geformuleerd hoe samenge-
werkt kan worden aan twee doelen: meer waardering en minder onnodige regels voor vrijwil-
ligers. De uitkomsten van deze bijeenkomst worden door Kamerlid Hanke Bruins Slot (CDA) ge-
bruikt om de komende tijd in debatten het vrijwilligerswerk op de politieke agenda te zetten en te 
houden. Dat dit hard nodig is blijkt wel uit het feit dat in de meeste verkiezingsprogramma’s vrij-
willigers in het geheel lijken te ontbreken. De politiek lijkt daarmee vrijwilligerswerk als een van-
zelfsprekendheid te zien terwijl er veel gedaan kan en moet worden om de motivatie van actieve 
burgers te versterken. 
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. Victorie – Dordrecht: heeft nog een vraag bij de NUSO liggen over een conflict met de leveran-
cier van een speeltoestel. 

 Dit zal nagekeken worden. 
. Ver.Speelt.centrale Groningen: vraagt de NUSO, in het kader van het traject samenwerking 

met de gemeente, hen op dezelfde wijze bij te staan naar de gemeente Groningen toe, om een 
soortgelijke constructie op te zetten, zoals in de stad Utrecht.  

 Pauline van der Loo zegt dit toe. 
. Kindervreugd – Zeist: vertelt ter aanvulling dat de gemeente Zeist van de zeven speeltuinen er 

zes heeft wegbezuinigd. Hij vindt dit een treurige ontwikkeling. 
. Zuiderkwartier – Leiden: vraagt hoe het met de opvolging zit van de heren Bron en Nieukerke 

in de Raad van Toezicht, nu hun termijn eind 2016 zal verstrijken. 
 Rob van Gaal meldt dat tijdens de RvT-vergadering van 1 november 2016 is besloten, dat de 

RvT zich gaat buigen of het aantal leden van negen naar zeven teruggebracht kan/moet worden. 
Er wordt naar gestreefd een RvT-samenstelling te hebben waarin personen zitten die kennis 
hebben van bijvoorbeeld: wetenschappelijk onderzoek naar jeugd en bewegen, vrijwilligerswerk, 
goede doelen, jeugdwerk.  

 Hans Nieukerke is, vanwege zijn gezondheid, niet herkozen en afgetreden. Jan Bron is op basis 
van zijn NUSO-profiel, herkozen voor een periode van vier jaar. 

 Een stand van zaken over de samenstelling van de RvT komt in de komende algemene leden-
vergadering op de agenda. 

 
 7. afsluiting 

van de vergadering door Esther Deursen, om 12.00 uur, met een woord van dank aan alle aanwe-
zigen voor hun inbreng. 
 
 
Na afloop van de vergadering worden de onderstaande presentaties verzorgd: 

  
 . "Aan de slag in de speeltuin", door Miranda Verburg, projectleider Jantje Beton. 
 . "Ontwikkelingen in de WAS" (Warenwetbesluit attractie- en speeltoestellen) en consequenties 

voor de veiligheidsinspecties; recente ontwikkelingen op het gebied van rubbertegels en kunst-
gras, door Simon Bos van BTL. 

 
 3. Sluiting 
 van de bijeenkomst om 12.45 uur. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Utrecht, december 2016 
 

 José Jansen, secretaresse 


